
Salon kaupunki 

Vastaus kuntalaisaloitteeseen 3424/00.02.54/2023 

 

 

Olette lähettäneet 6.9.2023 päivätyn seuraavan kuntalaisaloitteen, jonka ovat allekirjoittaneet noin 40 
ikääntynyttä kuntalaista:  

"Kaupunkimme jalkakäytävät eivät täytä esteettömän liikkuvuuden kriteerejä. Hämeenkadulla Lähitapiolan 
edessä on jalkakäytävä niin kallellaan ettei sillä uskalla ajaa invasähköskoottereilla. Helsingintiellä 
jalkakäytäviltä puuttuu mm. laattoja."  

Kaupunginvaltuuston 4.12.2023 hyväksymään vuoden 2024 talousarvion investointiohjelmaan on 
sisällytetty mm. jättämänne aloitteen innoittamana uutena hankkeena "9438 Liikenneturvallisuuden ja 
esteettömyyden hankkeet", johon on osoitettu vuosille 2024-2028 kullekin vuodelle 75 000 euroa.  

Hankkeella toteutetaan liikenneturvallisuussuunnitelman, esteettömyyskartoituksen ja vuoden aikana 
tulevien aloitteiden pohjalta tarpeelliseksi arvioituja parantamistoimenpiteitä. Hankkeella saadaan 
korjattua pahimmat turvallista ja esteetöntä kulkua haittaavat kohdat ydinkeskustan alueella, joita olette jo 
muutamia esittäneet aloitteessanne.  

Laajamittaiset koko korttelia koskevat saneeraukset vaativat koko katuverkon korkeusaseman nostamista ja 
yhteistyötä kadunvarren kiinteistöjen omistajien kanssa, jotta myös liiketiloihin tai kiinteistöihin kulut 
saadaan esteettömäksi. Tämän kaltaisia hankkeita vuoden 2024 investointiohjelmaan esitetty Kirkko-, 
Rummunlyöjän- ja Inkerinkadun hankkeen loppuunsaattamista Inkerinkadun osalta.  

Kiitämme aloitteestanne ja toteamme sen tämän vastauksen myötä loppuunkäsitellyksi.  

Salossa 7.12.2023 

 

Mika Mannervesi   Petri Virtanen  

Kaupunkikehitysjohtaja  Yhdyskuntateknisten palvelujen kaupungininsinööri 

 

 

 


